
Bruger og pårørenderådet Dixensminde 
 

Referat 

 

D. 25.06.24 kl. 13.00-14.00 
 
 
Inviterede:   Bertha, Lise, Marianne, Erika og Anita 

Referent: Anita 
Ordstyrer: Anita 

Fraværende: Bertha 
 

Information fra Anita   

 
 

 
Nyt fra hverdagen på 

Dixensminde: 
 

 
 

 
 

 Frivillige madvært  

 
 

 
 

 
 

Pårørende samarbejde og 
praktisk hjælp i løbet af 

sommerferien 
 

 
 

 
Økonomi- Besparelser 

 

 
 

 
 

 
 

 
Personale - rekruttering 

 

 

 
 

 
Vi fortsætter med ”spis 

sammen” mellem beboere og 
personale én gang om 

måneden i resten af 2024, da 
vi har haft mange gode 

oplevelser med dette initiativ. 
 

Punktet vil blive drøftet på 

næste møde i september. 
 

 
 

 
 

Lederen sender en mail til 
pårørende om praktisk hjælp 

til personale i ferieperioden. 
Se venligst bilaget for 

detaljer. 
 

 
Råderumsforslaget er under 

politisk behandling. 

Dixensminde har et 
underskud på lønbudgettet fra 

sidste år, som skal dækkes 
ind. 

 
 

 



 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

Vitaliserende samtaler 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 

Der er en ledig 
aftenvagtstilling, som er slået 

op. 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

Der er søgt midler ved 
kompetencefonden til kurset 

”vitaliserende samtaler” for 
pleje-, køkken- og 

administrativt personale. 
Kurset starter i uge 37 og 

afsluttes sommeren 2025. For 

mere information, se: 
https://humi.dk/vitaliserende-

kommunikation/ 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 



 
 

 
 

 
 

Ingen har ønsket posten som 
formand. Et enigt udvalg 

peger på Lise som 
næstformand indtil næste 

valg i efteråret. Michael er 

trådt ud af rådet, og der 
vælges en ny 

beboerrepræsentant ved 
næste valg. 

 
Navneskilte på dørene er 

frivillige for den enkelte 
beboer. Marianne undersøger, 

om Maria vil udarbejde skilte 
til dem, der ønsker det. 

 
De frivillige mangler 

deltagelse fra de ældre under 
aktiviteter, især ved 

vaffelbagning i fællesstuen. 

Aktiviteten er flyttet til 
fællesstuen i trekanten, men 

en evaluering er endnu ikke 
gennemført. Marianne har 

ekstra fokus på dette område. 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

Indkomne punkter fra 
formanden  

Formand? 
 

Ingen har ønsket posten som 
formand. Et enigt udvalg 



  
 

 
 

 
 

Flere beboer har ikke 
navneskilte på døren.  

 
 

 

 
 

 
Aktiviteterne mangler 

beboere deltagelse  

peger på Lise som 
næstformand indtil næste 

valg i efteråret. Michael er 
trådt ud af rådet, og der 

vælges en ny 
beboerrepræsentant ved 

næste valg. 
 

Navneskilte på dørene er 
frivillige for den enkelte 

beboer. Marianne undersøger, 

om Maria vil udarbejde skilte 
til dem, der ønsker det. 

 
 

 
De frivillige mangler 

deltagelse fra de ældre under 
aktiviteter, især ved 

vaffelbagning i fællesstuen. 
Aktiviteten er flyttet til 

fællesstuen i trekanten, men 
en evaluering er endnu ikke 

gennemført. Marianne har 
ekstra fokus på dette område. 

 

 
 

 
 

 

Information fra 

aktivitetsmedarbejder 
Marianne  

Lysfest 

Høstfest 
 

Marianne fortæller om de 

forskellige aktiviteter. SE 
mdr. kalenderen.  

Nyt fra ældrerådet 

ved Berta 

 

 
 

Ingen punkter 

Evt. 
 

 Ingen punkter 

 

 

Næste møde: 3.09.24 

    

 

 
 


